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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

 Fejlődő Város Bizottsága 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

18.457-8/2024. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Fejlődő Város Bizottsága 

2024. december 18-án megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Városháza, Kada Elek terem - I/2. 

 

Az ülés időtartama:  10:00 órától – 10:15 óráig 

 

Jelen vannak: 

   Nemcsik Mátyás   elnök 

Király József    társelnök 

Kopping Rita    bizottsági tag 

Laczkó-Zsámboki Angéla  bizottsági tag 

Vörös Mária    bizottsági tag 

Prof. Dr. Sztachó-Pekáry István bizottsági tag 

Szappanos Benedek   bizottsági tag 

 

Meghívottak: 

A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Nemcsik Mátyás:  

Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján a bizottság 7 fővel határozatképes.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság az ülés napirendjét 7 igen, 0 nem és 0 

tartózkodással az alábbiak szerint fogadja el: 

 

28/2024. (XII. 18.) FVB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

A Fejlődő Város Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester   

(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 1. sorszámmal szerepel.) 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 
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1. napirend 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése 

 

 

Nemcsik Mátyás:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Varga Miklós: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Nemcsik Mátyás:  

Megköszöni a hivatal munkatársainak, hogy egy olvasmányos és jó anyagot állítottak össze a 

számukra.  

Kiemeli, hogy 28 Mrd Ft-os saját önkormányzati bevétellel számolnak a következő évben, 

valamit a pályázatkezelési kiadásoknál megjelenik egy majdnem 7 Mrd Ft-os összeg. Ez főként 

a TOP Plusz pályázatok indulásának köszönhető.  

Úgy gondolja, hogy a költségvetés megalapozott és kiegyensúlyozott, tartalékokat is biztosít, 

továbbá egy jelentős fejlesztési csomagot is tartalmaz.  

A bizottságukat érintően néhány dolgot kiemelne: 

• Örökségvédelmi Támogatási Program 

• Környezetvédelem: esőkertek kialakítása, klímavédelmi fásítások megvalósítása 

• PostaPontok működtetése a városrészekben 

• gazdaságfejlesztés 

• testvérvárosi kapcsolatok 

Kéri, hogy a bizottság az előterjesztést javasolja a közgyűlésnek elfogadásra. 

 

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Kopping Rita: 

Döbbenten tapasztalták, hogy a Pákozdi csata utcán a hétvégén telepített fák nagy részét 

kivágták, kihúzták, ellopták. Sajnos a költségvetésben is hiába szerepel fásítás, ha ilyen rongáló 

emberek élnek a városban. Kér mindenkit, hogy figyeljenek oda a környezetükre és próbáljanak 

meg ennek gátat szabni. 

 

Nemcsik Mátyás:  

Látta ő is a hírekben és ez sajnos nem az első ilyen eset volt. Erre nyomatékosan fel kellene 

hívni a figyelmet, hogy hasonló esetek a jövőben ne történjenek. 

 

Király József: 

Jelen ülésen a fejlesztésekre szorítkozna, hiszen ez a terület a költségvetésben is ki van emelve. 

Feladatot adna a bizottságnak, miszerint kéri, hogy a TOP Plusz pályázatok kapcsán ne csak a 

számokat lássák és arról szavazzanak, hanem mélyebben is megismerhessék a projekteket.  

Kiemeli a Kiskörút két szakaszának felújításáról szóló pályázatot. Nagyon régi téma ez már. A 

Közlekedéstudományi Intézet 2017-ben készített egy anyagot, mely azt tartalmazza, hogy meg 

kellene szüntetni a Kiskörútnak a kanális jellegét és egy hurkos rendszert kellene bevezetni. Ezt 

a város akkor el is fogadta, azonban úgy gondolja, hogy ennek bevezetéséhez sose volt 

bátorságuk. Voltak kimunkált tervek, de semmi nem valósult meg. 

Az ígéretek szerint a Közlekedési Koncepció 2025. év végére elkészül, így ennek kapcsán kéri, 

hogy a költségvetésben szereplő, a Kiskörút felújítására betervezett 1 Mrd Ft-ot úgy fogadják 

el, hogy a jelenlegi kétsávos, kanális jelleget a város a jövőben felszámolja. 
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Egy-egy TOP-os pályázatnak az elindításnál szeretné, ha a bizottság kapna tájékoztatást a 

tekintetben, hogy mit gondol a tervező és mit gondol a város. Fontosnak tartja, hogy a bizottság 

is tudjon arról, hogy ezek milyen szakaszolással valósulnának meg. Néhány nagyobb projekt 

kivitelezése 2-3 évig is eltarthat, jó lenne, ha látnák, hogy ezeket milyen ütemezésben végzik 

majd el. 

Kéri Jegyző Úrtól, hogy a szakmai bizottságuk legyen operatívabb, lássák jobban, hogy mi 

történik a városban. 

A TOP Plusz-os pályázatok befejezéséről is kellene, hogy kapjon a bizottság tájékoztatást, azt 

is ugyanolyan fontosnak tartja. Lássák, hogy mik valósultak meg, vagy ha valami megvalósult, 

csak másképp, arról is tudjanak. 

 

Laczkó-Zsámboki Angéla: 

A klímavédelmi fásítással kapcsolatban szeretné elmondani, hogy természetesen képviselőként 

megkapta a bejelentést, a mai napon járt is kint a területen és megteszi a megfelelő hatósági 

lépéseket annak érdekében, hogy ez többé ne fordulhasson elő. 

 

Nemcsik Mátyás:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 1 nem és 2 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

29/2024. (XII. 18.) FVB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése  

 

A Fejlődő Város Bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 21.593-

1/2024. ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a Közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője 

9.) Hupkáné Pesti Zsuzsanna, Költségvetési és Intézményüzemeltetési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

Nemcsik Mátyás:  

Megköszöni a részvételt, valamint a bizottság munkáját és az ülést 10:15 órakor bezárja.  

 

 

K. m. f. 

 

 

  Nemcsik Mátyás  sk.                 Király József  sk. 

          elnök           társelnök 


